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PROTOKÓŁ NR 30/21 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
- zdalny tryb obradowania-  

z dnia 29 lipca 2021 r. 
  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.50 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Wicestarosta 
Gryfiński Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Prezes Zarządu Szpitala 
Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek. Posiedzenie otworzył, stwierdził 
kworum i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania poprowadził przewodniczący Sławomir 
Terebecki. Głównym tematem posiedzenia było zapoznanie się z informacjami na temat 
rozbudowy, pracy i sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 30 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania - został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 29/21 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (5 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Zapoznanie się z informacjami na temat rozbudowy, pracy i sytuacji finansowej 
Szpitala Powiatowego w Gryfinie 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  
powiedział, że w tej chwili są w zasadzie dwa istotne tematy. Po pierwsze powiat otrzymał 
fakturę końcową z kontraktu głównego wykonawcy i przystąpili do skompletowania 
dokumentów pod tą fakturę. W ramach rozliczenia końcowego wykonawca ma dostarczyć 
oświadczenia końcowe, rozliczenia wszystkich podwykonawców i dalszych wykonawców  
w tym zakresie. Do tej pory zostało dostarczonych tylko pięć, a zatrudnionych było 19.  
W związku z powyższym należy poczekać na pozostałe oświadczenia podwykonawców. 
Drugi temat prowadzony równolegle to wyposażenie szpitala. W dniu dzisiejszym Zarząd 
wyraził zgodę na przesunięcie terminu dla eksperta, który przygotowuje najistotniejszy 
element tj. zestawienie wszystkich urządzeń do Specyfikacji Istotnych Warunków 
Zamówienia, niestety musiał zostać przedłużony termin do 23 sierpnia br., ponieważ nie 
zostały skompletowane wszystkie materiały wyjściowe. W tej chwili szpital kompletuje 
jeszcze zapotrzebowanie. Dodał, że wszystkie usterki, które wyszczególnione były  
w protokole końcowym, zostały usunięte i zgłoszone. W tej chwili najistotniejszą rzeczą, 
żeby całość rozbudowy zaczęła funkcjonować to jest wyposażenie. Oczywiście obiekt jest już 
użytkowany, na miejscu są wykonywane szczepienia.   
 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych 
Grzegorz Łaniucha.   
 
Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek przedstawił 
prezentację pn. Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp. z o.o. z dnia 29.07.2021 r., stanowiącą  
zał. nr 3. Prezes przedstawił informację dotyczącą przetargów, jakie realizował Szpital 
Powiatowy w Gryfinie Spółka z o.o. m.in. na dostawę wyżywienia przez firmę zewnętrzną, 
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przetarg na przebudowę instalacji tlenowej w szpitalu – został unieważniony, a także zebranie 
ofert na sterylizację, dostarczenie, montaż i dzierżawa zbiornika na ciekły tlen medyczny 
(pomyślnie zostało również przeprowadzone symulacje tankowania gazem z cysterny  
na terenie nowego szpitala). W połowie lipca br. w Szpitalu Powiatowym w Gryfinie  
Sp. z o.o. wizytowały dwie stacje telewizyjne TVP INFO Szczecin i TVN 24, po których 
telefon się rozdzwonił w sprawie miejsc pracy i prowadzone są obecnie rozmowy z lekarzami 
chirurgami z terenu Polski. Codziennie prowadzone są takie rozmowy i negocjacje  
z lekarzami na temat podjęcia pracy w Szpitalu Powiatowym w Sp. z o.o. w Gryfinie. 
Prowadzone są również w tej sprawie rozmowy z Kolegium Lekarzy Chirurgów ze Szczecina, 
za co serdecznie podziękował Wicestaroście Gryfińskiemu Ewie Dudar za wsparcie  
w tej sprawie. Od 2 sierpnia br. zostanie zatrudniony nowy lekarz chirurg do poradni 
specjalistycznej. Jeżeli chodzi ogólnie o pracę poradni to w Chojnie w poradni chirurgicznej 
jest jeden lekarz, który przyjmuje we wtorki i czwartki, w poradni ginekologiczno-
położniczej jest dwóch lekarzy, którzy przyjmują w poniedziałki, czwartki i piątki, w poradni 
okulistycznej jest dwóch lekarzy i przyjmują w poniedziałki i piątki, w poradni 
laryngologicznej przyjmuje jeden lekarz w poniedziałki, środy i piątki, w poradni 
urologicznej przyjmuje trzech lekarzy we wtorki, środy i piątki. Natomiast w Bielicach spółka 
posiada poradnię ginekologiczno-położniczą, gdzie przyjmuje jeden lekarz we wtorki, środy  
i piątki. W Gryfinie spółka posiada poradnię urologiczną, gdzie przyjmuje dwóch lekarzy  
w poniedziałki, czwartki i piątki, w poradni chirurgicznej, gdzie przyjmuje już trzech lekarzy 
w poniedziałki, wtorki i czwartki, w poradni ginekologiczno-położniczej przyjmuje dwóch 
lekarzy we wtorki, w poradni ortopedycznej przyjmuje trzech lekarzy w poniedziałki, wtorki  
i środy. 
 
Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że Chojna zdecydowanie więcej ma poradni 
specjalistycznych niż Gryfino. Dodała, że warto byłoby postarać się by mieszkańcy Gryfina 
również mieli taki dostęp do specjalistów. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że widzi, że sprawy toczą się  
w dobrym kierunku, a jaki będzie finalny efekt prowadzonych rozmów to czas pokaże. 
Spółka zależna jest od wyposażenia i sprzętu, który zostanie zakupiony, co w tym momencie 
kiedy szpital będzie gotowy do pracy będzie łatwiej pozyskiwać personel. 
 
Wideokonferencję opuścił Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz 
Dombek. 
 
Ad. 5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
-brak. 
 
Na tym posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia zakończono o godz. 15.50. 
 

Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka  
 
 Przewodniczący Komisji 

 

 Sławomir Terebecki 


